



国家首批示范性高等职业院校

ISSN 1008-6129
CN 13-1268/G4

邢台职业技术学院学报

XING TAI ZHI YE JI SHU XUE YUAN XUE BAO

河北省优秀社科学报

全国高职高专优秀学报

《中国学术期刊网》全文上网期刊

《万方数据—数字化期刊》全文收录期刊

1
2013

第30卷（总第102期）

主管：河北省教育厅

主办：邢台职业技术学院

邢台职业技术学院学报

2013

1

总第 102 期
(双月刊)

目次

教学改革与实践

- 高职院校公共选修课教学现状调查研究——以江苏财经职业技术学院为例 倪秋梅 (1)
- 高职“生源质量下降”背景下课堂教学改革的探索
..... 程永高, 吴艳青, 张 辉 (6)
- 基于“最近发展区”理论的大学英语启发式教学
..... 魏红华 (9)
- 从心理角度研究如何提高高职英语专业英语口语课教学效能
..... 李 晶 (11)

高职教育研究与管理

- 河北省产业结构调整及对高职教育的启示
..... 孙云霞, 刘 琳, 黑玉清 (14)
- 关于苏南高职教育与经济协调发展的思考 陶江娇 (17)
- 高职院校参与地方经济发展的研究 郭明霞, 王家琳等 (20)
- 新形势下高校二级学院办公室管理效能研究
..... 蔡荣荣, 胥 亮 (25)
- 权变管理思想在高校危机管理中的应用和启示——以 Z 省 Y 学院
“11·12”突发事件处理为例 董存仁 (28)
- 校企合作模式研究综述 邹 宏, 伊宏伟, 王福娟 (31)
- 高职院校青年会计教师职业倦怠问题研究
..... 褚建坤, 徐 平 (34)
- 经济特区建设对喀什民族基础教育的机遇与挑战
..... 买买提依明·阿巴拜克 (37)
- 加拿大高校心理健康服务的理性思考 刘 鹤 (40)
- 家校互动推进高职生心理健康教育 刘 畅 (44)
- 隔代教育与城市学龄前儿童社会化 杨 柯 (47)

期刊基本参数: CN13—1268/G 4* 1984 * b * A4 * 108 * zh * P * ¥8.00 * 1000 * 31 * 2013—02

邢台职业技术学院学报
编辑委员会

主任
马东霄

副主任
张星河 刘彩琴
王宝贵 张双会

委员
(以姓氏笔划为序)
马 骅 尹万建 许 光
邢于仓 刘庆华 李贤彬
张江林 张国基 张国勋
谷群广 范树林 夏万爽
鲍东杰 褚建立 解海滨

主 编
刘彩琴

副主编
刘庆华 鲍东杰

本期责任编辑
燕 艳

英文编辑
李迎雪

封面设计
张战胜

理论分析与研究

- 中间包结构水模型研究……………张海臣, 果晶晶, 李富伟 (50)
电芬顿-吸附还原沉淀组合工艺处理电镀废水研究……………
……………张 征, 王惠丰 (56)
应用洛必达法则求极限时需注意的问题……………吴端玲 (60)
基于“魔术公式”轮胎模型的 MATLAB 仿真研究……………
……………梁春兰, 盛鹏程, 刘卫泽 (63)
基于 Web 的农业信息查询系统的研建……………陈步英 (67)
一种残疾人康复训练器的电气控制设计与研究……………
……………陈云飞, 孟令刚, 曹世超 (70)
基于关系数据库关键词查询的评分函数研究……………
…………… 郝君甫, 王海宾 (74)

工程技术与应用

- 微粉碎齿轮磨的研发……………张庆武, 计小辈, 高英敏 (78)
基于 LabVIEW 的电控发动机测试系统的设计与实现……………
……………马金刚 (82)
电气实训设备保护装置改进与实践……………
……………黄炳义, 冯 磊, 许慧娟 (86)
基于 license 文件的软件加密技术的研究与应用……………
…………… 乔丽平, 陈晓纪 (89)
浅析数字技术在三维动画设计制作中的应用……………王馨民 (92)
功分小区增加覆盖半径加强干道覆盖……………甘莉莉 (95)
防止燃煤变化造成锅炉运行异常的优化调整……………李 鹏 (97)
住宅建筑工程质量问题探究及控制措施……………张晋明 (100)
住宅建筑室内设计原则浅析……………坑晓峰, 孔 晶 (103)

Main Contents

Investigation on Teaching situations of Common Optional Courses in Higher Vocational Colleges——Taking Jiangsu Polytechnic of Finance & Economics as an Example.....	NI Qiu-mei (1)
The Decline in the Quality of Vocational College Students Under the Background of Classroom Teaching Reform.....	CHENG Yong-gao (et. al) (6)
Heuristic Teaching in College English Class Based on ZPD Theory	WEI Hong-hua (9)
Research on How to Improve the Teaching Efficiency in Oral English Class of Vocational English Majors from the Psychological Perspectives	LI Jing (11)
Hebei's Industrial Structure Readjustment and Its Revelations to Higher Vocational Education.....	SUN Yun-xia (et. al) (14)
South of Jiangsu Higher Vocational Education and Economy to Coordinate the Reflection of Development.....	TAO Jiang-jiao (17)
The Study Of Higher Vocational Colleges Participating In the Local Economic Development	GUO Ming-xia (et. al) (20)
Research on Second-level College Office of the University in New Situation	CAI Rong-rong (et. al) (25)
Application and Enlightenment of Contingency Management theory in crisis Management in Colleges and Universities——Taking “November 12th” Emergency Handling of Y College in Z Province as an Example.....	DONG Cun-ren (28)
Summary of School-enterprise Cooperation Modes	ZOU Hong (et. al) (31)
Analysis of Young Accounting Teacher ‘s Burnout in Vocational Colleges.....	CHU Jian-kun (et. al) (34)
The Opportunities and Challenges on Kashi Minority Basic Education by the Construction of Kashi Special Economic Zone	Mamatimin·Ababaikri (37)
A Rational Reflection on Mental Health Service in Canadian Universities.....	LIU Hu (40)
Improve Psychological Health Education in Higher Vocational School through the School-family Interaction.....	LIU Chang (44)
Inter-generational Education and the Socialization of Urban Preschoolers.....	YANG Ke (47)
Study on the Water Modeling of the Tundish Flow Controlling Devices.....	ZHANG Hai-chen (et. al) (50)

Research on the Treatment of Electroplating Wastewater by Electro-Fenton and XHCZHANG Zheng (et. al) (56)
Issues on the Application of L' Hospital's Rule in Functional Limit CalculationWU Duan-fing (60)
MATLAB Simulation Based on the "Magic Formula" Tire ModelLIANG Chun-lan (et. al) (63)
The Development of Agriculture Information Query System Based On WebCHEN Bu-ying (67)
The Research of Electric Control Based on the Device of the Rehabilitative Exercises of Lower Residual LimbsCHEN Yun-yei (et. al) (70)
Keyword Query Over Relational Database-based Score Function.....	XI Jun-fu (et. al) (74)
Research and Development of the Micro-grinding of GearsZHANG qing-wu (et. al) (78)
The Design and Implementation of Electronically Controlled Engine Test System Based on LabVIEWMA Jin-gang (82)
The Improvements and Practice of Training Electrical Equipment Protection DevicesHUANG Bing-yi (et. al) (86)
Research and Application of Software Encryption Technology Based on License FileQIAO Li-ping (et. al) (89)
Application of Digital Technology to 3D Animation Design.....	WANG Xin-min (92)
The Splitters Cell Increase Coverage Radius Strengthen Roads Coverage.....	GAN Li-li (95)
Prevent Coal-fired Due to Changes in the Optimal Adjustment of the Boiler Operation Exception	LI Peng (97)
Research on the Quality of Housing Construction and Control Measures.....ZHANG Jin-ming (100)
Analysis of Interior Design Principles of Residential Buildings.....KENG Xiao-feng (et.al) (103)

(英文编辑 李迎雪)